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SÓDER, HOMOK, TERMÕFÖLD,
TÖRMELÉK SZÁLLÍTÁS
lenyitható 5-6-7-8 m -es3
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1161 Bp. Milán u. 16.
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TELEFON

ÉSZREVÉTEL – VÁLTOZÓ BUSZJÁRATOK. Tisztelt 
Szerkesztőség! Érdeklődéssel olvastam cikküket a 
változásokról, ami első látásra jó is lehet. Kérdés, 
hogy a nem említett 130-as és 131-es járatokkal mi 
lesz? (130-as jelentős utas mennyiség, 131-es vég-
állomásánál most épül a lakótelep) .A külterületek 
közlekedésén szerintem jelentősen javítana az ösz-
szehangolás. (A HÉV-ről nagyszerű a 75-ös kanya-
rodása, miközben ünnepélyesen gördülünk be az ál-
lomásra. Csak a tűzoltó zenekar és a vörös szőnyeg 
hiányzik! Szintén a 75-ös megérkezik Újpalotára, a 
96-os haladéktalanul elindul...) Az sem elhanyagol-
ható szempont, hogy a gyengébb buszok kerülnek 
a külterületekre. Ha egy meghibásodik, 20-40 perc a 
további várakozás. A béreinkhez képest nem kevés 
jegy- és bérletárakért SZOLGÁLTATÁST várnánk!!! 

A 75-ösnél maradva érthetetlen, hogy Cinkotán 
miért van olyan messze a végállomás a HÉV állo-
mástól. Keresztezni kell a nagy forgalmú Ostoros 
utat! A pakolóban meg tud fordulni a Volán hatal-
mas busza, de a HÉV-pótló járat is... Komoly gond, 
hogy egyes buszok kihagynak megállót (130, 75 a 
Szentmihályi út, R.palotai határút gumis előttit). Az 
már forgalomszervezési probléma, hogy a kiserdő-
nél életveszélyes az átkelés! 30-as tábla védené az 
átkelőket, de aki CSAK kétszer ennyivel megy, rá-
villognak, dudálnak! Ez a tábla is csak Cinkota felől 
van, Újpalota felől nincs semmi, csak a beláthatat-
lan kanyar és a száguldó kocsik! Van mit javítani a 
kerület (tömeg)közlekedésén, de esősorban a köz-
lekedésben résztvevőknek kellene egymást TÁRS-
nak tekinteni.  Üdvözlettel: Sólya Károly

Járjon-e autóbusz az új lakótelepen?Csata Mátyásföldön

Már 18 éve, hogy országos ren-
dezvényeken emlékeznek meg 
a dicsőséges tavaszi hadjáratról, 
idén ennek 158. évfordulójáról. 
Április 21-én a XVI. kerületi Anilin 
utca mentén  az igen látványos, 
tüzérségi elemekkel tarkított lo-
vasjáték igazi csata lett a nagy-
számú érdeklődő közönség szó-
rakoztatására. Helyi aktualitása 
a történelmi eseménynek, hogy 
egykor a cinkotai evangélikus pa-
rókia volt Aulich Lajos főhadiszál-
lása, onnan irányította sikeresen 
az osztrák hadsereg megtévesztésére indított elterelő hadműveletet, 
ami akkoriban az „Auchan” környékén zajlott. A mostani szervezés-
ben a Polgári Együttműködés Egyesület vette ki a részét, a kivitelezés 
javarészt a Mátyásföldi Hagyományörző Lovasegyletre hárult. Az igen 
látványos csatában egy sashalmi illetőségű „osztrák” harcos tényleg 
megsérült, a kezében detonált petárdától felhólyagosodott a tenyere, 
a haja kissé leégett, no meg a ruhája. A balesetnek szerencsére „na-
gyobb volt a füstje, mint a lángja”, de a biztonság kedvéért az épp 
ottlévő polgármester, Kovács Péter bevitte a Balesetibe. Még ott vol-
tak, amikor érkezett még egy könnyebb fejsérült harcos. Jövőre a kö-
zönséget is korhű öltözetbe szeretnék öltöztetni a szervezők.

A Bóbitás utcai lakótelepre lá-
togatott el április 24-én Kovács 
Péter XVI. kerületi polgármester 
és csapata. A körülmények érde-
kesre sikeredtek, ugyanis (a töb-
bi szabadtéri lakossági fórumtól 
eltérően) a kezdésre éppen zu-
hogni kezdett az eső. Az is helyi 
specialitásként tudható be, hogy 
míg a családi házas övezetben 
talán 20-30 ember, ha összejön, 
itt több százan tolongtak a kinyi-
tott esernyők alatt, s a mester-
séges hangfogók és a nagy lét-
szám miatt vezetők és vezetettek 
alig értették egymást (lehet, hogy 
ilyen helyekre valamilyen mobil 
hangosító berendezést kellene 
biztosítani).

De aztán elállt az eső, s ezál-
tal csökkentek a kommunikációs 
problémák. A fórum legfőbb kér-
dése az volt, hogy a BKV-járatok 
várható átszervezése következté-
ben bejárjon-e a busz valamilyen 
útvonalon a lakótelepre. Ezt hely-
ben megtartott szavazás útján 
döntötték el, s az eredmény az 
lett, hogy mintegy kétszázan le-
szavazták a buszjáratot, néhány 
igenlő szavazat ellenében. Az 
is szóba került, hogy a kiépített 
utakon nagyon száguldoznak az 
autók, tehát a lakosok javaslata 
szerint az egész lakótelepet 30-
as övezetté kellene tenni, amire 
ígéretet is tett a polgármester, ám 

ezzel meg kell várni a lakótelepi 
utak teljes kiépítését (a különféle 
lakóparki építkezések befejezé-
sével együtt).

Sokan panaszkodtak arra, hogy 
a kevésbé tehetős lakótársaknak 
nem jutott pénze arra, hogy autó-
iknak férőhelyet vásároljanak az 
épületek alatti teremgarázsokban. 
Ennek az a követ-
kezménye, hogy 
rengeteg autó par-
kol közterületen, s 
hogy el lehessen 
tőlük férni az úton, 
felállnak itt-ott a 
járdára, zavarva a 
gyalogosokat.

A közintézmé-
nyek dolga is szó-
ba került, mivel a 
jelentős méretű 

és lélekszámú lakótelepen jelen-
leg semmi nincs – van viszont 
egy üres intézményi terület, aho-
vá várhatóan óvoda épül majd. 
Többen javasolták, hogy a 75-ös 
busz Palota helyett az Örsre jár-
jon be – ezzel a polgármester is 
egyetértett, majd kiderül, sikerül-
e a BKV-val is elfogadtatni...


